
Motie Gorinchem (46 RvO)  

 

Gorinchem, 4 november 2021 

 

Motie: Fietsbereikbaarheid voor iedereen 

 

Aanleiding: 

Gorinchem wordt steeds meer een stad om te bezoeken. Met de toename van de elektrische fietsen 

wordt het ook gemakkelijker voor meer mensen om Gorinchem met de fiets te bezoeken. Dit vraagt 

van ons als gemeente om meer aandacht te geven aan de veiligheid, bereikbaarheid en ruimte van 

de fietspaden in Gorinchem. Dit vraagt ook om de inzet van brede fietspaden, die ook recht doen 

aan de toenemende drukte op de fietspaden, de verschillende typen vervoer op de fietspaden en 

ten goede komen aan de verbindingen in de stad.  

We mogen mensen en fietsers met beperkingen daarin niet vergeten. Recent is daarvoor een 

rapport uitgebracht door de fietsersbond, met daarin diverse suggesties. Denk daarbij bijvoorbeeld 

aan het kunnen plaatsen en parkeren van aangepaste en brede fietsen, het rekening houden met 

doorgangen of paaltjes, het waterpas maken van fietspaden en/of het rekening houden met deze 

fietsers bij een omleiding. 

Overwegende dat: 

- Gorinchem er voor iedereen wil zijn; 
 

- Gorinchem steeds meer een toeristenstad is voor meer mensen en daarbij de ambitie heeft 

om fietsers de ruimte te geven; 
 

- Er een toename is in het gebruik van elektrische fietsen, ook in de combinatie voor mensen 

met een beperking; 
 

- Recent een rapport is uitgebracht door de Fietsersbond met daarin suggesties voor de 

verbeterde inzet van fietspaden voor mensen met een beperking; 

Roept het college op: 

- Voor de fietspaden in Gorinchem zoveel mogelijk rekening te houden met deze fietsers met 

een beperking; 

- Daarin de suggesties van de Fietsersbond, waar mogelijk, in uitvoering (mee) te nemen;  

- Hierover terugkoppeling te geven aan de raad in 2022. 

En gaat over tot de orde van de dag 

 

Niels van Santen, namens fractie VVD-Gorinchem 

Eva Dansen, namens de fractie SP 
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Enkele bronnen: 

https://www.fietsersbond.nl/nieuws/fietsers-met-een-beperking-moeten-meer-steun-krijgen/  

https://www.raivereniging.nl/pers/persberichten/2021-q1/21031030-procent-meer-elektrische-

fietsen-verkocht-in-2020.html  
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